

မန်းမင်းသတင်းလွှာ

အမှတ်စဉ် (၃) ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ မေလ (၂၅) ရက်နေ့

“ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်ကြောင့် ကျန်းမာသောကလေးတစ်ယောက်ကို ကျွန်မမွေးဖွားခဲ့သည်”

ရောဂါရှာဖွေစစ်ဆေးချက်အရ ကလေးသည် ကြီးထွားမှုမမှန်ဖြစ်သော်လည်း ဒေါက်တာ ဂျေရောက်လီ ၏ ဆုတောင်းခြင်းဖြင့် သာမန်ကလေးတစ်ဦးအဖြစ် မွေးဖွားခဲ့သည်



ကနေဒါနိုင်ငံတွင်နေထိုင်ကြသော သင်းထောက် မယွန်ဂျင်ပတ် တို့လေးနှစ်ယောက်သည် သုံးလအရွယ် ရှိသောသမီးကို ကျေးဇူးတော်ခွဲပေးသည့်အနေဖြင့်ဆုတောင်း၍ ဆက်ကပ်ရန် ဒေါက်တာ ဂျေရောက်လီ ထံသို့ ရောက်ရှိ လာကြသည်။ ထိုသမီး၏နာမည်မှာ ယေရီ ဖြစ်၍ ထိုစဉ်က ထို ကလေး ခု သော်လည်း ယခုအခါခြောက် နှစ်အရွယ် ပြုံးပျော်နေသော သမီးဖြစ်လျက်ရှိသည်။ (အောက်ပုံ)

အားဖြင့် အသက်(၃၈)နှစ်၊ ၂၀၁၃ ခု၊ ဇူလိုင်လတွင် ကျန်းမာသောကလေးတစ်ဦးကို မွေးဖွားခဲ့သည်။ သူမ၏ ကိုယ်ဝန်(၅) လသို့ရောက်သောအခါ ဆေးရုံတွင်စမ်းသပ်မှုကို ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ထိုစစ်ဆေးချက်အရ သူမ၏ကိုယ်ထဲတွင် ရှိနေသောကလေးသည် သန္ဓေတည်သည့်အချိန်မှစ၍ ပုံမှန်အ တိုင်းကြီးထွားမှုမရှိနိုင်သောရောဂါကြောင့် သာမန်အဆင့်ရှိသောကလေးမွေးဖွားနိုင်ဖို့ များစွာခဲယဉ်းမည် ဟုသိရသည်။ သို့သော် ထိုကလေးကိုကျန်းမာသော ကလေးတစ်ဦးအဖြစ် မွေးဖွားလာဖို့ သင်းအုပ်ဆ ရာဒေါက်တာ ဂျေရောက်လီ ထံသို့သွား၍ ဆုတောင်းစေခဲ့သည်။

သူမသည် ကြောက်ရွံ့စိတ်ကင်းမဲ့သောသူဖြစ်သော်လည်း ထိုကလေးကို ကျန်းမာစွာမွေး ဖွားဖို့ မျှော်လင့်ချက်ကင်းမဲ့လျက်ရှိသည်။ ထိုရောဂါလက္ခဏာသည် သန္ဓေသားမျိုးအပြည့်အဝ မအောင် သောကြောင့် (သို့) တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းသာ အောင်သောကြောင့်ဖြစ်သည်။ ကလေး၏မျက်နှာနှင့်ခန္ဓာသည် မိခင်၏ ဝိုက်ထဲမှာပင် သန္ဓေသားထွားနှုန်း လွန်စွာနှေးကွေးသည်။ အကယ်၍ ကလေးသည် အသက်ရှင် လျက်မွေးဖွားမည်ဆိုလျှင်လည်း ဉာဏ်ရည်မပြည့်မီသော ကလေးဖြစ်လိမ့်မည်။ ထိုသို့သောကလေးသည် အများအားဖြင့် ဉာဏ်ရည်မရှိသောသူ ဖြစ်လေ့ရှိသည်။ မန်းမင်းပတ်အသင်းတော်တွင် မိခင်များကိုယ်ဝန်ဆောင်နေစဉ် ထိုသို့သောရောဂါခံစားရ သောကလေးများသည် အရေအတွက်အတော်အတန်များခဲ့သော်လည်း ဒေါက်တာဂျေရောက်လီ၏ ဆု တောင်းချက်ကြောင့် ၁၉၈၂ ခုနှစ်မှစ၍သာမန်အဆင့်ရှိသောကလေးများ (သို့) ကျန်းမာသော က လေးများကို မွေးဖွားခဲ့သည်။

အသက်(၅၄)နှစ်အရွယ် သင်းထောက် မဟေယွန်ယန်း သည် လွန်ခဲ့သော (၁၆) နှစ်က ကိုယ်ဝန် ဆောင်နေစဉ် (၄) လကြာသည့်နောက် သူမ၏ကလေးသည် ပုံမှန် အတိုင်းကြီးထွားခြင်း မရနိုင် သည့်ရောဂါရှိနေကြောင်းသိခဲ့ရသည်။ သို့သော် သူမ၏ရိမ်ခြင်းမရှိခဲ့ပါ။ (ခါတ်ပုံ-၄) အဘယ်ကြောင့်ဆို သော် သူမ၏လင် သင်းထောက် ဟယုံဂျီပတ် သည် ဘုရားသခင်၏ တန်ခိုးတော်ဖြင့် ခါးနာရောဂါကို (၁၀) နှစ်ကျော်ခံစားလာရာမှ ကျန်းမာလာသကဲ့သို့ သူမလည်း လည်ချောင်းတွင် အကျိတ်ထွက်လာသည့် နေရာမှ ပြန်လည်ကျန်းမာလာသောကြောင့်ဖြစ်သည်။ သူတို့သည် ကြီးမားသောယုံကြည်ချက်ဖြင့် ဒေါက်တာ ဂျေရောက်လီ ထံသို့ ဆုတောင်းခံဖို့သွားခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် သူမသည် ကျန်းမာလျက် သာမန်အဆင့်ရှိသော ကလေးတစ်ယောက်ကို မွေးဖွားခဲ့သည်။

သူမ၏ ဒုတိယကိုယ်ဝန်(၃)လအချိန်တွင်လည်း ကလေးသည် ထိုသို့သောရောဂါကို ထပ်မံခံစား ရသည်။ ဒေါက်တာ ဂျေရောက်လီ ထံသို့ ဆုတောင်းခံဖို့သွားပြီးမှ ကျန်းမာသောကလေးကို ထပ်မံမွေးဖွားပေးခဲ့သည်။ သူတို့မွေးဖွားခဲ့စဉ် ဘုရားသခင်ကျေးဇူးပြုခဲ့သည့်အချက် ကို မေ့လျော့ခြင်းမရှိ စေရန် မိခင်ဖြစ်သူက တာဝန်ယူကာ သွန်သင်ဆုံးမခဲ့သည့်အတိုင်း ထိုကလေးများလည်း ကောင်းမွန်စွာ ကြီးပြင်းလာခဲ့ကြသည်။ သူတို့အနေဖြင့် ဘုရားသခင် ၏ဂုဏ်တော်ကိုခိုးမွမ်းခဲ့ကြသည်။

ထိုသို့ ကိုယ်ဝန် ပျက် ကျမည် အနေအထား၊ လူစဉ်မမှီသောကလေးများ မွေးဖွားမည့်အန္တရာယ်ကို တားဆီးနိုင်ရန် ဒေါက်တာ ဂျေရောက်လီ၏ သဘာဝလွန်တန်ခိုးပါသော ဆုတောင်းချက် ကြောင့် ကျန်းမာလာသူများ ၏သက်သေခံချက်မှာ မရေမတွက်နိုင်လောက်အောင်ပင်ရှိခဲ့သည်။

၂၀၀၈ ခုနှစ်တွင် အသက်(၃၅)



နှစ်ရှိသော သင်းထောက် မယွန်ဂျင်ပတ် (ခါတ်ပုံ-၅) သည် ကာလ်ဂါရီ မန်းမင်းအသင်းတော်၌ပါဝင်နေစဉ် ပထမဆုံးကိုယ်ဝန်ဆောင်ခဲ့သည်။ ဆေးရုံမှ ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးရန် လမ်းညွှန် သည့် အတိုင်း ခြားနားသောဆေးရုံများတွင် (၁၀)ကြိမ်တိုင်တိုင် ကျန်းမာရေး စစ်ဆေးမှုခံယူခဲ့သည်။ သူမ၏ကလေးသည် နှလုံးတွင်အခေါင်းပေါက်ရှိ၍ အဆုတ်သည်လည်း ပုံမှန်အ တိုင်းဖွံ့ဖြိုးမှုမရှိ သည်သာမက ကလေးသည်ပုံမှန်အတိုင်း ကြီးထွားမှု မရှိသည့်ရောဂါခံစားနေရ ကြောင်း တွေ့ရသည်။ သူမအနေဖြင့် မည်သို့မျှပြုလုပ်ရန်မစွမ်းဆောင်နိုင်တော့ဘဲ သူမ၏ ခင်ပွန်း သင်းထောက် ဇွန်ခွန်ကွန် နှင့်အတူ ငိုကြွေးလျက်ဆုတောင်းခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် ဒေါက်တာ ဂျေရောက်လီ ထံသို့သွား၍ ဆုတောင်းချက်ခံယူသောအခါ ကျန်းမာသောကလေးကို မွေးဖွားရန် ယုံကြည်ချက်ရရှိခဲ့ ကြသည်။ သူတို့၏ စိတ်ထဲတွင် ငြိမ်သက်ခြင်းခံစားခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက်(၄)လကြာပြီးမှ (၃.၆) ကီလိုဂရမ် အလေးချိန် ရှိ၍ ကျန်းမာသောကလေးကို သူမသည် မွေးဖွားပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ယနေ့တိုင်ကျန်းမာ သန်စွမ်းလျက်ရှိသည်။

ထိုသူတို့အပြင် သာမန်အနေအထားရှိသောကလေးကို မွေးဖွားပေးရန် အခက်အခဲရှိ သောသူများ ဖြစ်သည့်သင်းထောက် မဟေဆုတ်ကင်(ပုံ-၁)၊ ကျွဲဟေယင် (ပုံ-၂)၊ ယွန်ဟေကင် (ပုံ-၃)၊ အေမီဆွန်၊ ဆန်ဒုတ်ကင်၊ ဂျီဟေကင်၊ မြန်ဆုတ်ယူ၊ ဆွန်ဟေရင်၊ ဂျေဆုတ်ချိုင်၊ ဂျင်ယွန်ချို၊ ယန်ဟီကင်၊ ဆန်ဆုတ်လီ၊ အော့ယီပတ်၊ ယိုဂျွန်ကင် သင်းထောက်မကြီး ဆုယီယင်၊ ဒေါ်မီယွန်ကင် အစရှိသော မိန်းမများသည် ဒေါက်တာဂျေရောက်လီ ၏ဆုတောင်းခြင်း ဖြင့် ကျန်းမာသောသားသမီးများကို သာမန် အနေအထားဖြင့် ကောင်းမွန်စွာမွေးဖွားခဲ့ကြသည်။ ကမ္ဘာ့ခရစ်ယာန်ပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာ ဝီဘတ်ချဲ အနေဖြင့် ဤရောဂါနှင့် ပါတ်သက်၍ ဤသို့မှတ်ချက်ချခဲ့သည်။ “အောင်မြင်သောမျိုးဥ (သို့) မျိုးပွားနိုင်သော မျိုးဥဖြစ်လာ နိုင်ဖို့ ကော်ပီ(၃)စုံပါသောခရိုမိုဆုန်းဆဲလ် (၂၁)ခုရှိဖို့လိုသည်။ သို့သော် ထိုဆဲလ်သည် (၂၁)ခုရှိရ မည်အစား (၂၄)ခုရှိလာသောအခါ သန္ဓေသားကြီးထွားမှု ပုံမှန်မဖြစ်နိုင် သည် ရောဂါကိုရစေသည်။ ထိုသို့မျိုးဥများအချင်းချင်း ပေါင်းစပ်ရာတွင် ခရိုမိုဆုန်းဆဲလ်သည် တစ်ခါတစ်ရံ (၄၇)ခုအထိပွားများလာ သဖြင့် သာမန်အဆင့်(၂၁)ခုအထိ လျော့ချဖို့ဖြစ်နိုင်ပါ။ တစ်နည်းအားဖြင့် မျိုးပွားဆဲလ်များသည် သန်းပေါင်းများစွာရှိနေရာမှ ခရိုမိုဆုန်း (၂၁) ခုစီ ပါသော ကော်ပီ(၃)စုံအဆင့်တည်းဟူသော အောင်မြင် သော သန္ဓေသားအဆင့်သို့ရောက်လာခြင်းဖြစ်သည်။ ခေတ်မီဆေးပညာ၏ သဘောအရ ထိုသို့မျိုးဥများ လှသောဆဲလ်များကို သတ်မှတ်ထားသောပမာဏသို့ လျော့ချရန် မဖြစ်နိုင်ပါ။ ဒေါက်တာ ဂျေရောက်လီ ၏ ပြန်လည် ဖန်တီးနိုင်သောတန်ခိုးကို တိုတောင်းသောကာလအတွင်း ခရိုမိုဆုန်းများလျော့ချပေးခဲ့ ကြောင်းတွေ့ရသဖြင့် ဆေးဆရာဝန်တစ်ဦးအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့လှုပ်ရှားခဲ့ရပါသည်။”

သန္ဓေသားကြီးထွားမှု မမှန်သည့်ရောဂါဖြစ်ရသည့်အကြောင်းရင်းမှာ ရုပ်တုဆင်းတုကို လွန်ကဲစွာ ပူဇော်ပသခြင်း၊ မတရားသောမေထုန်ပြုခြင်း၊ အစောင့်နတ်များကို စော်ကားခြင်းစသည့် အပြစ်များကို မိဘ (သို့) မျိုးရိုးမှကျူးလွန်ခဲ့ကြသောကြောင့်ဖြစ်သည်။ (ယော ၅:၁၆) မိန်းမ၏ ခန္ဓာကိုယ်ထဲတွင် အချင်းချင်းပေါင်းစပ်ရမည့် မျိုးဥများသည် အပြစ်ကျူးလွန်ခြင်းမရှိသောကြောင့် မိဘနှစ်ပါးမှ ကလေးမွေးဖွားမီ ပြန်လည်ဖန်တီးနိုင်သော တန်ခိုးပါသည့် ဆုတောင်းချက်ကို ခံယူကာ မျိုးဆက်ကျိန်စာမိသောအပြစ်အတွက် နောင်တရမည်ဆိုလျှင် ထိုမျိုးဥများ သည် ပြန်လည်ကျန်းမာလာ သည့်နောက် အောင်မြင်သော သန္ဓေသားများဖြစ်လာနိုင်သည်။ မေတ္တာရှင် ဘုရားသခင် သည် တောင်းသောဆုများကို သူ၏သားသမီးများအားပေးဖို့ အလိုရှိသည်။ ဆုတောင်းချက်အဖြေရရှိနိုင်ဖို့ လူတို့ အနေဖြင့် ယုံကြည်ခြင်း ပမာဏကို လက်တွေ့တိုင်းထွာ၍ရရှိစေရန် ပြသရမည်။ ထိုသို့ပြုနိုင်ဖို့ တန်ခိုးဓန-ဥပုသ်နေ့ကို ကောင်းမွန်စွာစောင့်ရှောက်ခြင်း၊ ဆယ်ဖို့တစ်ဖို့အလျှာငွေကို မှန်မှန်ဆက်ကပ်ခြင်း၊ ဘုရား သခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော် အတိုင်း အသက်ရှင်ခြင်းရှိရမည်။



“ဆူတောင်းသောအခါ အဘယ်ကြောင့် အသံလွှင့်လျက်အဘယ်ကြောင့်ကြွေကြော်ရ မည်နည်း”

မေးခွန်း: တိတ်ဆိတ်စွာဆူတောင်းခြင်းသည် ဘုရားသခင်ကိုလေးစားရာရောက်ပြီး သန့်ရှင်းသည်ဟု အချိန်ကြာမြင့်စွာက ညွှန်ပုံအနေဖြင့် ယူဆထားခဲ့သည်။ မှန်ပါသလား။

အဖြေ “ငါ့ကို ခေါ်လော့ငါထူးမည်။ ငြာ်း ဝေ ဘ အ ရ ဘ ၊ သင်မသိနိုင်အောင်နက်နဲသောအရာ တို့ကို ငါပြမည်။” (ယေရှု ၃၃:၃) ဆူတောင်းခြင်းဖြင့် ဘုရားသခင်ကို ခေါ်သော အခါ အဖြေပေးမည့်ကတိဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အကျိုး မရ ဝေ ဘ အ ရ ဘ ၊ ကျွန်ုပ်တို့ တွေးခေါ်လျက်ရှိသည့် အိပ်ပျော်ရမည့်အစားစိတ်ထဲမှအပြည့်အဝအာရုံစိုက်လျက်အော်ဟစ်ကြွေကြော်ကာဆူတောင်းဖို့သင့်တော်သည်အချိန်ဖြစ်သည်။

ဝိညာဉ် နှင့် ဆိုင်သော အရာ များကို အတွေ့အကြုံအဖြစ်ရရှိလိမ့်မည်။ ထို့နောက် ယေရှု၏စစ်မှန်သော သက်သေခံဖြစ်လျက် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ အလုပ်ကို သက်သေထူခွင့်ရရှိလိမ့်မည်။

မထင်ရှားသောအရာကိုမြင်တော်မူသော သင်၏ အကျိုးကို ထင်ရှားစွာပေးတော်မူလတ္တံ့” (မ ၆:၆) ဟုဖော်ပြထားလျက်ပင်အဘယ်ကြောင့်ဆူတောင်းသောအခါ အော်ဟစ်လျက် ဆူတောင်းရမည်နည်းဟု လူ့ အ ချ ဝ် ၊ တ ဝ် ၊ အ တွ က် စောဒကတက်စရာဖြစ်လာသည်။ ဤနေရာတွင် ဝိညာဉ်တော်၏ မှတ်သွင်းခြင်း ဖြင့်ရေးသားခဲ့သည့် သမ္မာကျမ်းစာ၏ ဝိညာဉ် ရေး ရာ အနက် အဓိပ္ပာယ်ကိုသိဖို့လိုအပ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ အိမ်နီးချင်းများကို အနောက် အယုတ်မဖြစ်စေလိုသောကြောင့် မိသားစုဝတ်ပြုရာ၌ တိတ်ဆိတ်စွာ ဆူတောင်းကြသကဲ့သို့ ဘုရားကျောင်းတွင် ဝတ်ပြုရာ၌လည်း တိတ်ဆိတ်စွာ ဆူတောင်းကြလေ့ရှိသည်။ သို့သော် ထိုသို့သော အခြေအနေမှလွဲ၍ အော်ဟစ်ကာဆူတောင်းရန် သင့်တော်မှု ရှိသည်။ ထိုသို့အော်ဟစ် ရန် ဘုရားသခင်အလိုရှိသည်။

အော်ဟစ်လျက်ဆူတောင်းခြင်းအပေါ် ဘုရားသခင်နှစ်သက်သည်ဖြစ်၍ အဖြေလည်းပေးလိမ့်မည်။

သခင်ယေရှုသည် ညလုံးပေါက်တောင်ပေါ်တွင်လည်းကောင်း (လု ၆:၁၂) တစ်ဦးတည်း မိုးမလင်းမီ တော်အရပ်၌သော်လည်းကောင်း (မာ ၁:၃၅) ဆူတောင်းခဲ့သည့်မှတ်တမ်းရှိသော်လည်း တိတ်ဆိတ်သောအခန်းသို့ ဝင်၍ ဆူတောင်းခဲ့သည့် အထောက်အထား မ ရ ဝ် ၊ ပါ ၊ ဒံ ယေလသည် ပြတင်းပေါက် ကို ဖွင့်၍ ယေရှုဆလင်မြို့ဖက်သို့ လှည့်ကာ တနေ့(၃) ကြိမ်ဆူတောင်းခဲ့သကဲ့သို့ (မ ၆:၁၀) ပေတရုသည် ဆူတောင်းနေရာတွင် ဆူတောင်းခဲ့သည်။ (တ ၁၆:၁၃-၁၆) သူတို့သည် စိတ်နှလုံးအကြွင်းမဲ့ အော်ဟစ် လျက် ကြွေ ကြော် ရန် ဆူတောင်းခဲ့ကြသည်။

အော်ဟစ်လျက်ဆူတောင်းခြင်းသည် ဆူတောင်းသောသူ၏စိတ်အားထက်သန်မှု ကိုပြသခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုသို့ကြွေကြော်၍ ဆူတောင်းခြင်းအားဖြင့် ဝိညာဉ်တော်၏ တန်ခိုးနှင့်ပြည့်ဝနိုင် သည့်အပြင် စာတန်နှင့် နတ်ဆိုးများလည်း ထွက်ပြေးနိုင်သည်။ ထို့အပြင် ဆူတောင်းခြင်းအတွက် အဖြေရရှိပြီး

“ဆူတောင်းသောအခါ သင်၏ တိတ်ဆိတ်သော အခန်းသို့ ဝင်လော့” ဆိုသောသွန်သင်ချက်၏ အနက်အဓိပ္ပာယ် “သင်သည် ဆူတောင်းသောအခါ ဆိတ်ညံ့ရာအခန်းသို့ဝင်၍ တံခါးကိုပိတ်ပြီးမှ မထင်ရှားသော အရပ်၌ ရှိတော်မူသော သင်၏ အဖ ကို ဆူ တော ဝ င်း ဝေ ဘ ၊

သခင်ယေရှုအနေဖြင့် ဤသွန်သင်ချက်ကို ပေးရသည့်အကြောင်းရင်းမှာ မိမိဆူတောင်း ချက်ကိုကြား လိုသောသဘောဖြင့် လမ်းဆုံလမ်းခွဲ များ၌ဆူတောင်းနေကြသော ဖာရိရှုများ၏ အမှားကို ထောက်ပြလို သော သဘော ဖြစ် သွန် သင် ခြင်း သာ ဖြစ် သည် ။ သူတို့ဆူတောင်းသည့်စုံကို ဘုရားသခင်အ နေဖြင့် နှစ် သက် ခြင်း မ ရ ဝ် ၊ သ ခင် ယေ ရှု အနေဖြင့် သွန်သင်ခဲ့သည်။ တစ်နည်းအားဖြင့် စိတ်ထဲမှအလေး အနက်ထား၍ ဆူတောင်းဖို့ တိုက်တွန်း ခြင်းဖြစ်သည်။

သမ္မာကျမ်းစာနှင့်ဆိုင်သော အသုံးအနှုန်းများ။
◆ အခြားသောဘာသာစကားပြေ ခြင်းဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

၁ ကော ၁၂:၁၀ တွင်ဖော်ပြထားသည့် အခြားသောဘာသာစကားသည် ဝိညာဉ်ဆူကျေးဇူး များ အနက် တစ် မျိုး ဖြစ် သဖြင့် သူ၏သားသမီးတိုင်းပြောနိုင်ဖို့ ဘုရားသခင်အလို (၁ ကော ၁၅:၄) ရ ဝ် တော် မူ ၏ ။ အခြားသောဘာသာစကားကို ပြောရာ၌ ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် လျှို့ဝှက်သော အကြောင်းအရာကိုပြောဆိုခြင်း ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့်စာတန်နှင့်နတ်ဆိုးများမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ဆူတောင်း ချက်ကို အနှောင့်အယှက်မပြုနိုင်တော့ဘဲ ထိုဘာသာစကားကို အသုံးပြုခြင်းဖြင့် ဆူတောင်းသောအခါ ဝိညာဉ်ရေးရာ တိုးတက်ရင့်ကျက်မှုကိုလည်းရရှိစေ လိမ့်မည်။ အခြားသောဘာသာစကား အားဖြင့် ဆူတောင်းသောအခါ အသစ်တစ်ဖန်သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ် တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်ထဲတွင် အသက်ရှင်တော်မူသည်ဖြစ်၍ သူသည်ကိုယ်စား ပြုဆူ တောင်း သူ ဖြစ် လာ သည် ။ ထို အခါ ကျွန်ုပ် တို့ နား မ လည် သော အ ရာ ၊ မကောင်းသောအရာတို့ကို ဘုရား သခင်ထံသို့ သူသည် ဆူ တောင်း လျက် ကိုယ် တော် ၏ မျက်မှောက်တွင် အသင့်တော်ဆုံးသောအဖြေကို ကျွန်ုပ်တို့ရရှိကြလိမ့်မည်။ ထို့နောက် ဆူတောင်းခြင်း၏ အဖြေကို လျှင်မြန်စွာရရှိကြလိမ့်မည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် ပြည့်ဝလျက် ခန္ဓာကိုယ် ပင်ပန်းနွမ်းနယ်မှု၊ စမ်းသပ်စစ်ဆေးခြင်း၊ ဆင်းရဲဒုက္ခစသည်တို့ကို ရင်ဆိုင် ရသော်လည်း ကျော်လွှားအောင်မြင်ခွင့်ရရှိ ကြလိမ့်မည်။ ထို့နောက် ဘုရားသခင် နှင့် ရ ဝ်း လင်း ပြတ် သား သော မိသားစုဖွဲ့ခြင်းကိုရရှိလျက် ဝိညာဉ် တော်သည် ဘုရားသခင်၏ လျှို့ဝှက်ချက်ကိုပင် ဖောက်ဖျက်သိမြင်နိုင် စွမ်းရှိသဖြင့် ဆူတောင်းခြင်းအရာ၌ အားကြီး သောသူသည် အနာဂတ်တွင်ဖြစ်လာမည့်အရာကိုသိနိုင် လိမ့် မည်။ ဤသို့သောနည်းလမ်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကောင်းကင်နိုင်ငံကို မျှော်လင့် ခြင်း နှင့် သာ၍ ပြည့် ဝ သည် သာမက ယုံကြည် ခြင်း အ ရာ ၌ အားကြီး လျက် အခြားသောဘာသာစကားဖြင့် သာ၍ ဆူတောင်းနိုင်လိမ့်မည်။ ထိုအခါ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝိညာဉ်တော်သည် သာ၍ကြွယ်ဝလာမည်။ သို့သော် ၁ ကော ၁၄:၁၄ တွင်ဖော်ပြထားသည့် အတိုင်း အခြားသောဘာသာ စကား အားဖြင့် ဆူတောင်းသောအခါ အသိပညာအတွက်အကျိုးမရှိပါ။ ထို့နောက် ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် စိတ်နှလုံး၊ အသိဉာဏ်အားဖြင့် ဆူတောင်းဖို့လိုအပ်သည်။ အခြားသောဘာသာစကားဖြင့်ဆူတောင်းခြင်းသည် ဝိညာဉ်အားဖြင့် ဆူတောင်းခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုဘာသာစကားအားဖြင့် ဝိညာဉ် ရေး ရာ ကြွယ် ဝ ချမ်း သာ မှု ကို ဘုရားသခင်ထံတောင်းခံနိုင် သည်။ သို့သော် အသိတရားအားဖြင့် ဆူတောင်းခြင်းဆိုသည်မှာ ဘုရားသ ခင်၏ နိုင်ငံတော်နှင့်ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရားကို ရှေးဦးစွာ ရှာဖွေခြင်းဖြစ်၍ မိသားစု၊ အလုပ်၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းနှင့်ဆိုင်သော ပြဿနာ၏အဖြေကို နှလုံးသားထဲမှရှာဖွေ ခြင်းလည်း ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် အခြားသောဘာသာစကား၊ မသိသောဘာသာစကား အားဖြင့် သော်လည်းကောင်း၊ ဦးသောဘာသာ စကားဖြင့်သော်လည်းကောင်း ကြီးစွာဆူတောင်းသဖြင့် ဝိညာဉ် ရေး ရာ ၌ အားကြီးသော သူ ဖြစ် ဖို့ ကျွန်ုပ်တို့မျှော်လင့်ပါသည်။

ပြည်ပမှပေးစာတစ်စောင်

“ကျွန်မ၏မြေးမသည်လမ်းမလျှောက်နိုင်ဘဲ(၈)နှစ်ကြာဖြင့်ခွဲရာမှယခုတဖန် လမ်းလျှောက်နိုင်ပါပြီ”

ကျွန်မတို့မိသားစုသည် လူဦးရေများ၍ ဆင်းရဲသောမိသားစုဖြစ်သည်။ နေ့စဉ်ဆင်းရဲခြင်း ဖက်ကိုခံစား ခဲ့ရသည်။ ထိုသို့ဖြစ်နေစဉ် ကျွန်မ၏မြေးမလေးသည် ငယ်စဉ်ဘဝမှစ၍ အာဟာရချို့တဲ့မှုကြောင့် လမ်းမလျှောက်နိုင် သည်မှာ(၈) နှစ်ရှိပြီဖြစ်သည်။ သူမ၏အသက်လည်း(၈)နှစ်ဖြစ်သည်။ သူမသည်အိမ်ထဲ

မှ အိမ်ပြင်သို့ ထွက်၍ မရပါ။ ထို့ပြင် မြေးမလေးအာနီယာကို ဆက်လက်မပြုစုနိုင်သောကြောင့် အသက် (၃) နှစ်အရွယ်တွင် သမက်ဖြစ်သူသည် နေအိမ်မှ ထွက်သွားခဲ့သည်။ ကျွန်မ၏ သမီးက သဘာဝနိယာမတို့အောက်တွင် နေထိုင်ခဲ့ရသည်။

ကျွန်မသည် ဆင်းရဲသဖြင့် ဘုရားကျောင်းမှ မှန်မှန် တက်ဖို့ပင် အခက်အခဲရှိနေတတ်သည်။ သို့သော် ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် ပါစတာဘိုဆက်တာဘုန်းဦးဆောင်သည့် စေတနာ့အသင်းတော် သို့ရောက် ရှိခဲ့သည်။ ပါစတာ ဂျေရော့က်လီ၏တရားဒေသနာသည် ကျွန်မ၏စိတ်သောကကို များစွာ သက်သက် သက်သာ ၍ ပေါ့ပါးစေခဲ့ကြောင်း သိခဲ့ရသည်။ တနင်္ဂနွေ ဥပုသ်နေ့ကို ကောင်းစွာစောင့်ရှောက်ခြင်း၊ ဆယ်ဖို့တစ်ဖို့ပုံမှန်လျှူဒါန်းခြင်း၊

သခင်ဘုရား၏အလိုတော်ကို လိုက်လျှောက်ခြင်းဖြင့် ကောင်းကင်နိုင်ငံ တွင် သာ၍မွန်မြတ်သည့်အခန်းသို့ ရောက်မည်ဟု ရှင်းလင်းစွာသဘော ပေါက်ခဲ့သည်။

၂၀၁၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ(၈)ရက်နေ့တွင် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏တန်ခိုးဖြင့် ထူးခြားစွာထို့ ထိခြင်းခံခဲ့ရသည်။ ထိုနေ့တွင် စေတနာ့အသင်းတော်၌ သိက္ခာတော်ရ ဆရာ ဂေဟာန်လီ၏ လက်ကိုင်ပုဂံ ဆုတောင်းခြင်း အစီအစဉ်ကျင်းပသည့်အချိန်ဖြစ်သည်။ (တ ၁၉:၁၁-၁၂) အသက်(၈) နှစ်အထိ လမ်းမလျှောက်နိုင်သော မြေးမလေးသည် ပြန်၍ လမ်းလျှောက်နိုင်မည်ဟု စဉ်းစားခဲ့ ဖြစ်ခြင်းမရှိပါ။

သိက္ခာတော်အရ ဆရာလီအနေဖြင့် ကိုယ်ကာယနှင့်ဆိုင်သော ယုံကြည်ချက်၊ ဝိညာဉ် နှင့်ဆိုင်သော ယုံကြည်ချက်အကြောင်းကိုဟောပြော သွန်သင်ပြီးမှလက်ကိုင်ပုဂံကို အသုံးပြု၍ ဆုတောင်း ခဲ့သည်။ ကျွန်မ၏ မြေးမလေးသည်လည်းထိုင်လျက်ပင် ဆုတောင်းခံခဲ့သည်။ ထို့နောက် အံ့ဩ ဖွယ်ကောင်းသည့် အမှုဖြစ်ပေါ်လာသည်။ သူမ၏လက်ကိုကိုင်ပေးသူ၏ အကူအညီဖြင့် စတင်လမ်းလျှောက် ခဲ့သည်။ ဟာလူယာ။

ကျွန်မ၏အနေဖြင့် ဤအသင်းတော်သို့ပါဝင်လာခဲ့သည်မှာ မကြာသေးသော်လည်း (၈) နှစ်တာ အတွင်းလမ်းမလျှောက်နိုင်သော မြေးမလေးသည် ဘုရားသခင်၏ တန်ခိုးတော်ဖြင့် စတင်လမ်းလျှောက် နိုင်ခဲ့ပါပြီ။ တစ်သက်လုံးလမ်းမလျှောက် ခဲ့ရသောသူသည် သန့်ရှင်းဝိညာဉ်တော်၏ တန်ခိုးကျ ရောက်လာသည့် နောက် လမ်းလျှောက်ခွင့်ရရှိခဲ့သည်။ အာနုလီ၏မိခင် ကျွန်မ၏သမီးသည်လည်း ထိုနေ့၌ပင် ယေရှုခရစ်တော်ကို မိမိက ကယ်တင်ရှင်အဖြစ်လက်ခံ၍ ယနေ့တိုင် ပျော်ရွှင်စွာ အသက်ရှင်ခွင့် ရရှိ လျက် ရှိသည်။ အဖသားအုပ်ဆရာကြီး ဒေါက်တာဂျေရော့က်လီကို ကျေးဇူးတင်ပါသည်။



မလီဒီယာဂိုဒီနစ် (စေတနာ့အသင်းတော်၊ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ)

ပေါ့ပါးစေခဲ့ကြောင်း သိခဲ့ရသည်။ တနင်္ဂနွေ ဥပုသ်နေ့ကို ကောင်းစွာစောင့်ရှောက်ခြင်း၊ ဆယ်ဖို့တစ်ဖို့ပုံမှန်လျှူဒါန်းခြင်း၊

လက်ဝါးကပ်တိုင်၏ တရားတော်



တော်သည် တန်ခိုးနှင့်ပြည့်စုံသော တရားတော်ဖြစ်၍ ကမ္ဘာပေါ်ရှိ မရေတွက်နိုင်သော အသက်များ စွာသည် ဝိညာဉ်အသက်ရှင်ခြင်းရရှိ၍ ခရစ်တော်၌ မှန်ကန်၍ ချီးမြှင့်သော အသက်တာကိုရရှိကြ၏။

မည်ကဲ့သို့ လူသည်မြေမှန်ဖြင့် ဖန်ဆင်းသနည်း?
အဘယ်ကြောင့်ဘုရားသခင်သည် ကောင်းမကောင်း ခွဲခြားနိုင်သော အပင်ကို ဒေသဥယျာဉ်ထားသနည်း?

အဘယ်ကြောင့် ယေရှု သာလျှင် ကယ်တင်ရှင်ဖြစ်ပါသနည်း?
အဘယ်ကြောင့် “ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြစ်သောဘုရားသခင် သည်” ငရဲမီးကို ပြုလုပ်ပါသနည်း?

ဤစာအုပ်တွင် စေတနာ့အသင်း ကျေနပ်လောက်သော လူ၏အသက်တာအကြောင်း ရှင်းပြချက်များကို တွေ့ပါလိမ့်မည်။

Dr. Jaerock Lee ၏ကိုယ်ရေးအကျဉ်း

Burmese
မန်းမင်းသတင်းလွှာ
မန်းမင်းဗဟိုအသင်းတော်မှ ထုတ်ဝေသည်။

လိပ်စာ - ၂၅ ဒီဂရီတယ်-ရိ ၂၆-ကယ် ကုန်းကူ ဆိုလ် ကိုရီးယား၊ ၁၅၂-၈၄၈
ဖုန်း - ၈၂-၂-၈၀၈-၇၀၄၇
ဖက်စ် - ၈၂-၂-၈၀၈-၇၀၄၈
အီးမေးလ် - manminministry@manmin.org
ထုတ်ဝေသူ - ဒေါက်တာဂျေရော့က်လီ
အယ်ဒီတာချုပ် - သင်ထောက်မကြီး ဂူဆမ်ဝင်း